
ЦВК приняла мои документы и зарегистрировала 
меня кандидатом в народные депутаты Украины. Я 
знаю, что для многих такая «новость» - никакая не 
новость вовсе. Многие думают, что это цель всей 
моей жизни - стать народным депутатом... Пусть, так 
и думают... Но мы-то с ВАМИ - теми, кто уже неод-
нократно доверял мне свои голоса - знаем, что цель 
другая - стать вашим представителем, чтобы с ВАМИ 
решать ВАШИ проблемы, но уже на высшем, законо-
дательном, уровне. Вы знаете, что я вас не подводил 
все эти годы как ваш представитель-депутат местных 
советов... Так что не подведу и в этот раз!

«ИЗБИРАТЕЛИ 131 округа! 
Готовы отдать голоса за своего
кандидата Эрика Григоряна?! 

Президент Зеленський під 
час інавгурації розпустив 
Верховну Раду. Позачергові 

Парламентські вибори 
призначені на 21 липня

Під час своєї інавгураційної промови 20 трав-
ня Володимир Зеленський озвучив депутатам 
новину: він вирішив розпустити Парламент.

Наступного ж дня на офіційному сайті Прези-
дента України з’явився текст указу про розпуск 
Парламенту, в якому йдеться, що позачергові 
вибори до Верховної Ради відбудуться в 
липні: «Постановляю: припинити достроково 
повноваження Верховної Ради України вось-
мого скликання; призначити позачергові ви-
бори до Верховної Ради України на 21 липня 
2019 року».

Не всі чинні народні обранці підтримали таке 
рішення новообраного президента. Група депутатів 
подала позов до Конституційного Суду з вимогою 
визнати указ глави держави неконституційним.

Розгляд справи тривав недовго, і вже 20 черв-
ня стало відомо, що Конституційний Суд визнав 
указ Зеленського про розпуск Верховної Ради 
законним. За таке рішення проголосували 11 
суддів, «проти» - 5.

Чергові вибори Верховної Ради мали відбутись 
27 жовтня 2019 року, проте Володимир Зеленсь-
кий вирішив провести їх на три місяці раніше. Эрик Григорян, кандидат в народные депутаты избирательного округа №131

Дорогі жителі Миколаївщини!
Шановні українці – працівники Южно-Української АЕС, трударі полів – агрономи та фермери, 
герої-учасники антитерористичної операції та операції об’єднаних сил, ветерани, освітяни, 

медики, молоде покоління, прийміть мої вітання з нагоди Дня Конституції України.
23 роки тому, в ніч з 27 на 28 червня, наперекір тривалим суперечкам, непоро-

зумінням, інтригам народні депутати проголосували за майбутнє вільної краї-
ни – за її Конституцію.

Конституція є Основним Законом та життєдайним органом величезного ор-
ганізму на ім’я Україна.

Всі ми, незалежно від професії, від світогляду, захоплень, є, передусім, громадя-
нами – відповідальними, свідомими, які люблять та поважають свою країну, в 
якій народилися, зросли, вивчилися, працюють, а можливо, вже й вийшли на пенсію. 

Від щирого серця зичу всім міцного здоров'я, бадьорості духу та впевненості 
у безхмарному конституційному майбутньому нашої спільної держави. Будуй-
мо разом демократичне громадянське суспільство. Хай мир і взаєморозуміння 
сприяють подальшій розбудові нашої державності, а принципи демократії, рів-
ності, верховенства права повністю втілюються в наше повсякденне життя.

Ще раз вітаю всіх Вас, громадяни демократичної, незалежної, квітучої України, в якій обов’язково знову 
запанують мир та спокій!

Ерік ГРИГОРЯН, кандидат у народні депутати України по одномандатному виборчому округу №131

15 червня Центральна виборча комісія своїм 
рішенням зареєструвала кандидатом у народні 
депутати України на 131 виборчому окрузі Еріка 
Юрійовича Григоряна.

Ерік Юрійович є депутатом Южноукраїнської 
міської ради 7-го скликання, входить до скла-
ду бюджетної депутатської комісії. Також він 
очолює обласну громадську організацію «Вете-
рани-прикордонники Миколаївщини», яка нещо-
давно відзначила свій п’ятирічний ювілей.

До складу 131 депутатського округу  входять 
міста Южноукраїнськ та Вознесенськ, Воз-
несенський, Веселинівський, Березанський, 
Єланецький, Доманівський райони.

На минулих парламентських виборах Е.Ю. 
Григорян вже балотувався по цьому округу, 
посівши третє місце.

Центральна виборча комісія зареєструвала 
Еріка Григоряна кандидатом у народні депутати 

по одномандатному виборчому округу №131
Додаток 11

до постанови Центральної виборчої комісії
від 15 червня 2019 року № 1018
ПЕРЕЛІК

кандидатів у народні депутати України, 
зареєстрованих на позачергових виборах на-

родних депутатів України 21 липня 2019 року  в 
одномандатних виборчих округах, утворених у 

межах Миколаївської області
Одномандатний виборчий округ № 131
 Григорян Ерік Юрійович, народився 20 травня 

1967 року в місті Грозний, громадянин України, про-
тягом останніх п’яти років проживає на території 
України, освіта вища, юрист, ПП «Агроном-2005», 
безпартійний, проживає в місті Вознесенськ 
Миколаївської області, судимість відсутня, самови-
сування.

Секретар Центральної виборчої комісії 
Н. БЕРНАЦЬКА
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Изменения к 
лучшему…

«МЫ ХОТИМ ЧТО-ТО 
ИЗМЕНИТЬ!» – с таким 
лозунгом большинство из 
вас, уважаемые читате-
ли, шло на избирательные 
участки выбирать прези-
дента Украины. С таким 
же настроем вы пойдёте и 
выбирать себе народных 
депутатов. Выбираете вы 
их именно себе, и именно 
вашими представителями 
должны быть депутаты 
Верховной Рады. Меня 
многие спрашивают, буду 
ли я баллотироваться сей-
час. Я знаю, что многие бы 
сделали свой выбор в мою 
пользу, если бы увидели 
фамилию «Гержов» в бюл-
летене. Я благодарен вам за 
это. Но сейчас немного не 
вписываюсь в вышеуказан-
ный лозунг, с которым при-
дут на участок избиратели 
(хотя, как говорят, «новое 
– это хорошо забытое ста-
рое»). Поэтому решил пре-
доставить вам возможность 
сделать «новый» выбор.

Почему «новый» я на-
писал в кавычках? Потому 
что, услышав мой ответ, что 
не иду на выборы, сразу же 
задают вопросы, а за кого 
же тогда голосовать? За кого 
я отдам свой голос? Кого я 
поддержу как кандидата в 
народные депутаты?.. Ана-
лизируя прошлую избира-
тельную парламентскую 
кампанию 2014 года, я хочу 
вам напомнить, что тогда 
тоже на волне изменений в 
стране, Революции досто-
инства, народ выбирал себе 
новых народных депутатов. 
Но выбрали на нашем окру-
ге почему-то Александра 
Ливика, который был неза-
долго до выборов членом 
Партии регионов. Так что 
выбор был далеко не «но-
вым» и, как показали сле-
дующие пять лет, не таким 
уж удачным. Ливик показал 
своё нежелание конструк-
тивно на государственном 
уровне решать наболевшие 
вопросы нашего региона. 

Попытался задобрить изби-
рателей своими субвенция-
ми на медицину и школы с 
садиками. Но это же не ре-
шение проблем, это только 
залатывание дыр. Реализа-
ция глобальной реформы 
объединения громад Воз-
несенского района, я уже 
не говорю о других районах 
округа, показала, что народ-
ный депутат в большинстве 
случаев самоустранился от 
этого вопроса, а там, где 
были его личные интересы, 
проявил излишнюю актив-
ность, от чего уже страдают 
жители новообразованных 
убыточных громад. Вме-
сто этого сплошь и рядом 
лоббируются интересы 
компаний по строительству 
солнечных батарей, как 
альтернативного источни-
ка энергии. Под этим ло-
зунгом незаконно у громад 
отбираются земли. Какие 
реформы отстаивал Ливик 
в нашем округе, чьи инте-
ресы он представлял? Каж-
дый может ответить себе 
сам… 

На тех выборах 2014 года 
я уступил А. Ливику и за-
нял второе место. А третье 
место как раз осталось за 
«оппозиционером» Партии 
регионов Эриком Григоря-
ном, готовым менять укла-
ды жизни в нашей стране.

Григоряна вы не избрали 
тогда… Но сегодня у вас 
есть шанс всё-таки сделать 
выбор в его пользу и в поль-
зу изменений. И хоть Гри-
горяна нельзя назвать «но-
вым» кандидатом, «новым 
лицом», всё же считаю, что 
он достоин вашего голоса. 
На протяжении всей его по-
литической карьеры я сле-
дил за его деятельностью, 
расценивая как конкурента 
в этой сфере. За все годы 
его работы в Вознесенской 
районной раде, областной 
раде и сейчас в Южноукра-
инском городском совете он 
показал, что не боится пред-
ставлять интересы своих 

избирателей, не боится до-
биваться решения простых 
человеческих проблем, за 
которыми стоят судьбы про-
стых граждан, а не каких-то 
представителей власти или 
бизнеса. Он не боялся идти 
против большинства, когда 
это большинство руковод-
ствовалось не интересами 
народа, а только личными, 
партийными, бизнесовы-
ми интересами. И конечно 
же страдал от таких своих 
принципов.

НО НЕ СДАВАЛСЯ. И 
ЭТО ЕГО ЗАКАЛИЛО.

Эрик Григорян никогда 
не отказывался нести от-
ветственность за принятые 
решения и не прятался за 
чужие спины, если нужно 
было чётко высказать своё 
мнение. В том числе и по 
непопулярным вопросам, 
которые могли кому-то не 
нравиться. Такие черты 
следует уважать в полити-
ке и в своём представителе. 
Особенно сейчас, когда мы 
видим сплошные догово-
ренности между «сильны-
ми мира сего», для которых 
важны лишь власть и обла-
дание какими-то благами, 
привилегиями, знакомства-
ми и покровительствами в 
политических кругах.

Мы выбираем новую 
жизнь, новую эпоху для 
себя, своих детей, своих 
внуков. И в этой эпохе 
должны быть такие наши 
представители, за кото-
рых нам не будет стыдно. 
Такие представители, к 
которым мы можем об-
ратиться со своими про-
блемами, обратиться за 
помощью, и будем знать, 
что от нас не отмахнут-
ся каким-то кумовством, 
круговой порукой, биз-
нес-интересами.

Уверен, за Эрика Гри-
горяна вам точно не будет 
стыдно. Не будет стыдно, 
когда вы будете говорить, 
что депутат от 131 округа, 
депутат от Вознесенска и 
его района, от соседних 
районов – это Эрик Григо-
рян! Считаю, что это новое 
лицо в парламенте, которое 
принесёт те изменения в 
нашей стране, которых мы 
с вами ждём и которых мы 
заслуживаем, которых за-
служивает наша Украина!

С уважением 
Юрий Иванович 

ГЕРЖОВ, 
народный депутат 

Украины 7-го созыва

Наш вибір – питання 
повсякденне, його ми ро-
бимо в безлічі випадках, 
інколи особливо і не звер-
таючи увагу на його зна-
чимість в нашому житті. 
Та інколи наш вибір може 
суттєво вплинути на нашу 
долю. Наприклад, є потре-
ба звернути увагу на одну 
з знакових подій, яка без-
умовно впливає і вплива-
тиме на безліч наших жит-
тєвих потреб. Це вибори у 
Верховну Раду України.

Пройшли нещодавно 
вибори на головну посаду 
в Україні, і будь-яка агі-
тація за того чи іншого з 
кандидатів, на моє глибо-
ке переконання, мало що 
значила. Саме життя агі-
тувало громадян зроби-
ти свій вибір на тій дис-

танції, де харизматичні, 
дуже відомі особи вели 
власне змагання. За сво-
єю посадою та власним 
переконанням у ті дні я 
не був серед агітаторів, 
про що заявляв публічно. 
Але вибори регіональних 
обранців – народних де-
путатів, це інша справа. 
З одним з них нам дове-
деться співпрацювати, я 
на це дуже надіюсь. 

Виходячи з особливості 
і значення нашого вибору 
до якостей кандидата у 
депутати Верховної Ради 
України взагалі і зокрема 
по нашому 131 виборчо-
му округу, маю потребу 
поділитись, принаймні 
з южноукраїнцями, дея-
кими думками, спосте-
реженнями та власними 
переконаннями. 

Про моє бачення бути ак-
тивним учасником нашого 
вибору в ці знакові місяці я 

пояснив вище. Маю дещо 
додати. На посаді місько-
го голови мені довелось 
взаємодіяти з декількома 
народними депутатами по 
нашому виборчому округу 
та з іншими народними де-
путатами. Наведу декілька 
прикладів. 

Аби відстояти потріб-
ний місту бюджет на 
2018 рік, коли існувала 
загроза вилучення з його 
дохідної частини декіль-
кох десятків мільйонів 
гривень за стандартним 
трансфертним рішенням, 
на мої чисельні звернен-
ня, на відміну від нашого 
нинішнього депутата, до-
помагав інший народний 
депутат України, і необ-
хідний місту бюджет ми 
відстояли.

У 2002 році я одночас-
но балотувався на посаду 
міського голови Южноу-
країнська та за представ-
ництво від виборчого 
округу у Верховну Раду 
України. Закон дозволяв 
так діяти. Тоді я переміг і 
вже вдруге був обраний на 
посаду міського голови. 
У Верховну Раду Украї-
ни Ви, шановні мешкан-
ці Южноукраїнська, теж 
мені віддали перше місце. 
Але округ – це велика те-
риторія, і за іншими мож-
ливостями в тих виборах 
на представництво від 
виборчого округу переміг 
А.П. Козловський. Маю 
сказати, що з Анатолієм 
Петровичем була плід-
на співпраця, передусім, 
по міському бюджету. В 
Южноукраїнську він бу-
вав часто і допомагав не 
лише в бюджетних питан-
нях, його допомога стосу-

валась і простих городян 
за їх особистими звернен-
нями.

А коли мені фактично 
не дали працювати на 
посаді міського голови, 
я працював у штаті Вер-
ховної Ради України по-
мічником-консультантом 
А.П. Козловського і мав 
нагоду бачити, як працює 
Парламент зсередини її 
бурхливого життя. Гадаю, 
що мій досвід певним чи-
ном має стати в нагоді 
нашому вибору гідного 
кандидата за критеріями, 
які є дуже важливими для 
кожного з нас, мешкан-
ців міста та всієї країни. 
Місто заслуговує мати 
по-справжньому свого 
народного депутата, як і 
весь округ, як і країна – 

всі мають відчути зміни 
на краще.

В першу чергу, це та-
рифне питання, яке без-
посередньо залежатиме 
від народних обранців, 
коли існуючі ціни на ко-
мунальні послуги ро-
блять і без того бідних 
людей ще біднішими. Це 
підтримка атомної енер-
гетики, це також питання 
соціального захисту пере-
важної більшості грома-
дян України, це наша не-
залежність та боротьба за 
мир в суверенній Державі 
і багато іншого важливого 
нам всім. Думаю, Ви мене 
підтримаєте, і в міру сил я 
займу активну позицію в 
спільному виборі нашого 
майбутнього.

З повагою 
міський голова 

Южноукраїнська 
В. ПАРОКОННИЙ

Джерело: yu.mk.ua

НАШ ВИБІР
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Ерік Григорян відповідає вимогам сьогодення. Він ніколи не був де-
путатом Верховної Ради, він – нове обличчя в Парламенті, хоча за його 
плечима чималий досвід роботи в обласній та місцевій радах. Канди-
дат в народні депутати України по одномандатному виборчому округу 
№ 131 (м. Вознесенськ, м. Южноукраїнськ, Вознесенський, Березан-
ський, Веселинівський, Доманівський, Єланецький райони). Журна-
лісти видання «Маю право» поспілкувались з Еріком Григоряном, щоб 
дізнатись, із чим він іде до Парламенту і що може запропонувати своїм 
виборцям?

М.П.:  - Еріку Юрійовичу, Ви зареєструвались кандидатом по 131-
му округу, до нього входить і Ваше рідне місто Вознесенськ. Що зму-
сило Вас вступити в боротьбу за мандат?

Е.Г.: - Люди живуть надією. Надією, що завтра настануть ті зміни,  
на які вони розраховували, обираючи нового президента і нову владу.  І 
я пропоную свою кандидатуру, як кандидатуру ПРОВІДНИКА між жи-
телями нашого округу, їхніми сподіваннями та реальними змінами. Пе-
вен, що зміни мають початись саме з Парламенту – із Законодавства, 
що регулює наше життя.

М.П.: - Еріку Юрійовичу, на Вашу думку, чи відбудеться повне пе-
резавантаження Парламенту цього разу? Адже в 14-му українці на 
це сподівались, однак не склалося.

Е.Г.: - Як ми побачили минулого разу, дуже багато вихідців з Партії 
регіонів знову потрапили в крісла нардепів і продовжили свою брудну ро-
боту. За прикладами не треба далеко ходити, достатньо подивитись, 
хто потрапив до Парламенту від нашого 131 округу – це Олександр 
Лівік, який скористався брендом, ширмою БПП «Солідарність». Ті 
представники демократичних сил, які потрапили до Верховної Ради, не 
змогли запропонувати та втілити в життя кардинальні зміни. Про що 
вже жалкують. Народ України забажав змін, обрав нового президен-
та, не з політики. На такий самий результат українці сподіваються на  
Парламентських виборах. Певен, вони оберуть чесних і незаплямованих 
кандидатів. Їх в Україні достатньо.

М.П.: - Ви були депутатом Миколаївської обласної ради, зараз є 
депутатом Южноукраїнської міськради, що можете запропонувати 
українцям, Вашим виборцям в якості парламентаря?

Е.Г.: - Я багато років працюю в органах місцевого самоврядування і 
в мене достатньо напрацювань по тих проблемах як місцевого харак-
теру, які вже давно вимагають, щоб їх розглянули в Верховній Раді, так 
і загальнодержавних. Зараз я багато спілкуюсь з виборцями на окрузі, 
від цього прямого спілкування дізнаюсь набагато більше, аніж міг би 
знати, якби сидів у кріслі якого-небудь чиновника в столиці. Саме люди 
підказують мені, що і як потрібно змінювати, в яких сферах, аби був 

результат. І такий, вже досить відчутний, результат є на місцево-
му рівні. Я намагаюсь почути людей, чиновників у міських, районних, 
сільських і навіть обласній радах! Моя мета – стати голосом виборців, 
який звучатиме в стінах Парламенту.

Передвиборна програма
кандидата у народні 
депутати України в 

одномандатному
 виборчому окрузі № 131 

Еріка Юрійовича 
Григоряна

Шановні виборці!
Своїм головним завданням у Верховній Раді 

України я бачу необхідність зробити все мож-
ливе, щоб народні депутати стали справжніми 
представниками народу та народними обран-
цями. А також перестали бути представни-
ками сімейних та бізнесових структур, кор-
поративних інтересів. Моє головне завдання: 
законотворча діяльність – створення законів, 
які б сприяли розвитку економіки країни, її 
соціальної сфери, підвищення стандартів жит-
тя. І головне – послідовно, через свій депу-
татський обов’язок та досвід сприяти ліквідації 
бідності людей.

Для забезпечення вищевказаного вважаю за 
необхідне проведення ряду заходів впорядку-
вання структури державних органів:

Передання управлінських функцій та повно-
важень від місцевих державних адміністрацій 
до виконавчих органів місцевого самовряду-
вання (обласних, районних, міських, сільських, 
районних в містах рад) і підвищення таким чи-
ном представницьких функцій місцевих рад, 
як органів, що забезпечують самоврядування 
та самоорганізацію населення. Підвищення 
фінансової самостійності територіальних гро-
мад. Прозорість під час формування місцевих 
бюджетів, підвищення контролю, в тому числі 
громадського, за цільовим використанням бюд-
жетних коштів.

ОНОВЛЕННЯ КАДРОВОЇ 
СТРУКТУРИ ДЕРЖАВНИХ ОРГАНІВ

Проведення люстраційних заходів в орга-
нах державної влади по відношенню до тих 
осіб, які скомпрометували себе негідними дер-
жавного службовця чи посадової особи вчин-

ками та протизаконними діями, в тому числі 
корупційними.

Формування кадрового складу держав-
них органів ефективними менеджера-
ми та працівниками, здатними приймати 
конструктивні, системні та далекоглядні 
рішення.

Забезпечення «зворотного зв’язку» між 
громадянами та державними органами, 
усунення відірваності державної політики 
від простих громадян. Встановлення 
відповідальності державних службовців за 
невиконання прийнятих рішень, за прийнят-
тя незаконних рішень чи рішень, що супере-
чать інтересам громадян.

ОНОВЛЕННЯ СИСТЕМИ 
ПРАВООХОРОННИХ ОРГАНІВ

Створення системи правоохоронних органів, 
які б відповідали реаліям сучасності та за-
безпечували охорону і захист прав громадян, 
ефективне розслідування правопорушень та 
притягнення до відповідальності винних осіб, 
незалежно від їх майнового, соціального стату-
су та займаних посад.

Підвищення рівня незалежності працівників 
даних органів від будь-якого впливу, в 
тому числі шляхом підвищення розміру 
заробітних плат та матеріального забезпечен-
ня, яке б забезпечувало їх незалежність. По-
силення внутрішнього та громадського кон-
тролю за неупередженістю та непідкупністю 
правоохоронців, що підвищить ефективність 
їх роботи та поверне довіру до них населення.

НОВЕ СТАВЛЕННЯ ДО ДІТЕЙ 
ТА МОЛОДІ – МАЙБУТНЬОГО 

НАШОЇ ДЕРЖАВИ 
Вжиття заходів щодо припинення поши-

рення алкоголізму, тютюнокуріння та вжи-
вання наркотичних засобів серед молоді. 
Посилення контролю в навчальних закла-
дах за недопущення зловживання викори-
стання гаджетів, поширення залежності до 
комп’ютерних ігор. Підтримка з боку держа-
ви обдарованих дітей та молоді, розвитку ди-
тячого та молодіжного спорту. Підтримання 
з боку держави ініціативи щодо створення та 
реалізації молодіжних проектів. Створення 
умов для гармонійного розвитку дитини як 

в начальному закладі, так і за його межами 
– державна підтримка позашкільної освіти, 
яка на сьогоднішній день тримається на 
ентузіазмі керівників гуртків.

Забезпечення пакету соціальних гарантій для 
молодих спеціалістів.
ОНОВЛЕННЯ СИСТЕМИ НАДАННЯ 

МЕДИЧНИХ ПОСЛУГ
Підтримання на законодавчому рівні 

можливості територіальних громад створюва-
ти та утримувати медичні заклади за рахунок 
місцевих бюджетів, що дасть змогу забезпечити 
адресність допомоги та більш точне визначен-
ня її необхідного обсягу та контрольованість 
витрачання коштів. Розвиток страхової меди-
цини.

ВИВЕДЕННЯ НА НОВИЙ РІВЕНЬ 
СПІЛКУВАННЯ ДЕРЖАВИ З 
СІЛЬГОСПВИРОБНИКАМИ 

Підтримання державою селян-
одноосібників шляхом визначення та реаль-
ного забезпечення державних гарантій на 
етапі кредитування їх сільськогосподарської 
діяльності, а також державна закупівля 
сільськогосподарської продукції за ринкови-
ми цінами на рівні світових стандартів, що 
забезпечить розвиток села, яке поставлене 
сьогодні на межу виживання.

Підтримання державою розвитку невели-
ких сільськогосподарських підприємств та 
виробників натуральної і органічної продукції 
та сировини.
ОНОВЛЕННЯ ВІДНОСИН ДЕРЖАВИ 
З МАЛИМ ТА СЕРЕДНІМ БІЗНЕСОМ 

Створення сприятливих умов для розвитку 
малого та середнього бізнесу, зменшення по-
даткового тиску та встановлення пільгових 
умов для кредитування осіб, що розпочинають 
підприємницьку діяльність, податкові канікули 
для таких осіб та преференції у спілкуванні з 
контролюючими органами.

 Вірю, що тільки спільними зусиллями ми 
зможемо оновити владу в нашій державі, за-
безпечити представництво в парламенті всіх 
верств населення, що дасть змогу вивести 
нашу країну на якісно новий рівень у сфері 
міжнародного спілкування та підвищити 
рівень життя її громадян.

Окремою опікою моєї роботи будуть 
першочергові потреби територіальних громад:

- В районах та об’єднаних громадах – 
соціальні потреби громад, потреби аграріїв та 
якісні дороги.

- В містах, селищах міського типу та 
об’єднаних громадах на їх основі – впорядковані 
дороги, якісні житлово-комунальні послуги і 
нові робочі місця.

- В місті-супутнику ЮУ АЕС 
Южноукраїнську – повернути їм належні 
кошти на потреби зони спостереження (30-ти 
кілометрової зони), аби весь округ відчував 
себе захищеним за умов стабільної роботи 
АЕС, допомогти громаді цього гарного міста 
позбутись боргів, мешканці міста-супутника 
АЕС мають отримати додаткові гарантії 
соціального захисту по специфіці їх проживан-
ня поряд з АЕС. 

- Всебічно буду підтримувати потреби та роз-
виток атомної енергетики і Южно-Української 
електростанції.

- Стрижнем моєї депутатської опіки будуть 
діти, жінки, літні люди, люди з інвалідністю та 
воїни-захисники України.

Мій досвід депутатської роботи в сільській 
раді, в обласній раді, в раді міста розташуван-
ня АЕС та помічника-консультанта народного 
депутата буде спрямований:

- на законотворчу роботу по стримуванню 
тарифного зростання на житлово-комунальні 
послуги;

- на щомісячні зустрічі в селах, селищах, 
містах і територіальних громадах округу з 
фінансовою допомогою з депутатського фон-
ду людям на операції, на лікування, на їх іншу 
соціальну підтримку;

- на мою участь у захисті прав та інтересів 
кожної людини.

Мій життєвий шлях – це наполеглива робота, 
це підтримка нужденних та захист слабких. 

Моє бачення нашого майбутнього – це за-
можна і єдина Україна, а в її основі – міцна 
родина. 

Я ВІДПОВІДАЛЬНИЙ перед Вами. 
Довірите бути Вашим депутатом, 

Я НЕ ПІДВЕДУ. 

З повагою Е.Ю. ГРИГОРЯН 

Депутат Южноукраїнської міськради 
Ерік Григорян іде на Парламентські вибори

ДОВІДКА
Григорян Ерік Юрійович
Народився 20 травня 1967 року в м. Грозний в сім’ї 

вчительки та будівельника.
Громадянин України.
В Україні проживає з 1989 року.
У 1996 році здобув вищу юридичну освіту, закінчивши 

Єреванський державний університет.
Впродовж свого життя дотримується здорового спосо-

бу життя та ініціює свій принцип серед молоді. 
Людина праці, спробував себе в різних галузях – від 

рядового працівника до високопрофесійного керівника, 
талановитого організатора. Працював на будівництві, 
юристом, на підприємствах, більше 10 років очолював 
сільськогосподарське підприємство «Укрінтерпостача». 
На сьогодні працює юристом.

Еріка Юрійовича Григоряна завжди відзначала актив-
на життєва позиція. Понад 16 років займається громадсь-
кою роботою. Був депутатом Вознесенської районної ради 
ІV скликання, депутатом Олександрівської селищної 
ради V скликання, депутатом Миколаївської обласної 
ради VІ скликання, нині є депутатом Южноукраїнської 
міської ради VІІ скликання – член  бюджетної комісії.

Ініціював створення громадської організації «Ветера-
ни-прикордонники Миколаївщини», яку нині очолює. 
За його сприяння в парку 1-го Травня у Вознесенську 
був відкритий пам’ятний знак воїнам-прикордонникам. 
Організація в цьому році відзначила 5-ти річний ювілей.

Е.Ю. Григоряна відзначає висока самодисципліна, по-
чуття відповідальності, цілеспрямованість, вимогливість 
до себе й своїх колег по роботі, та поряд з цим людяність, 
гуманність, милосердя. Нині він проводить активну роботу 
по допомозі українській армії, воїнам АТО та їх сім’ям.

Є батьком п’ятьох дітей.
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С момента объявления 
депутатом Э.  Григоряном 
о готовности баллотиро-
ваться в народные депутаты 
Украины, как и следовало 
ожидать, его политические 
оппоненты развернули кам-
панию по чёрному пиару.

Наше издание  «Маю 
право» готово давать ана-
лиз каждой такой публика-
ции, так как уверены, что 
это будет интересно нашим 
читателям и избирателям, 
поддерживающим Эрика 
Юрьевича, и тем, кто ещё 
не определился в своём 
выборе. Потому что все 
такие «сенсации» не что 
иное, как мистификации с 
выдуманными сюжетами. 
Стоит за большинством из 
них  коллега-депутат  Э. 
Григоряна «батькивщино-
вец» С. Горностай.

Последний курирует два 
подконтрольных ему мест-
ных жёлтых сайта «Баро-
метр Южноукраинска»  и 
«Гард Южноукраинска».  
Для них наступила «горя-
чая» пора выборов. И, со-
ответственно, возможность 
заработать как на раскрутке  
кандидатов в нардепы, так и 
на публикации по их заказу 
компрометирующих статей.

Только вот качество таких 
проплаченных «заказов» 
не стоит вложенных в них 
денег, потому что содержат 
они только личные эмоции 
Горностая, а факты на-
столько перекручиваются, 
что, наверное, удивляют и 
самого автора.   Из «худо-
жественных приёмов» -  об-
зывания «главных героев» 
публикаций и, конечно же, 
нелицеприятные «коммен-
тарии» от «псевдочитате-
лей» сайтов.

Один из таких опусов 
посвящен якобы зава-
ленному Э. Григоряном 
проекту строительства 
спортивного манежа на 
базе школы №1 в г. Юж-
ноукраинск.

Депутатам Э. Григоряну, 
Е. Квасневскому, а также 
ещё 18 народным избран-
никам  (список приводит-
ся согласно личных «при-
страстий» С. Горностая) 
приписывают «убийство 
детской мечты» получить 
спортивный комплекс, го-
товый принимать чуть ли 

не соревнования междуна-
родного уровня.   

Только не укладывает-
ся сюжет С. Горностая, 
обзывающего депутатов 
«подлецами», ни во вре-
менные рамки событий, 
ни в источники денег, ко-
торые должны были вы-
деляться на такой проект, 
ни в состав участников 
«заговора» против «дет-
ских  мечт».

Автор статьи приписы-
вает именно Э. Григоря-
ну то, что он вместе с Е.  
Квасневским «променяли» 
15-ти миллионный проект 
строительства спортивно-
го комплекса, финансиру-
емый за счёт субвенции из 
государственного бюдже-
та, на  аналогичный про-
ект стоимостью 1,4 млн из 
областного бюджета.

Первый был разрабо-
тан «по инициативе» С.  
Горностая. На сути дан-
ного проекта и кто был 
в действительности его 
инициатором, а также 
как долго длилось бы 
строительство, мы оста-
новимся в нашей следу-
ющей статье. 

А сейчас за коммента-
рием описанных в «изо-
бличительной» статье мы 
обратились к главе бюд-
жетной комиссии Южноу-
кранского горсовета Алек-
сандру Курдасову.

Его удивило, что  имен-
но сейчас  поднялся во-
прос строительства спор-
тивного манежа. Так как 
этот вопрос рассматривал-
ся  год назад, когда депутат 
Э. Григорян ещё даже не 
входил в состав бюджет-
ной комиссии и никак не 

влиял на решение данного 
вопроса и на работу  са-
мой бюджетной комиссии. 
Только в мае этого года 
депутатами было принято 
решение вывести С. Гор-
ностая из состава данной 
комиссии из-за его напле-
вательского отношения к 
нормам законодательства 
при решении бюджетных 
вопросов. И ввести вместо 
него Э.  Григоряна. Более 
того, сам Горностай по-
следние полгода не посе-
щает заседания профиль-
ных комиссий и заседания 
сессий горсовета.

Очевидно, что такие 
«чёрные» заказные статьи 
против Э. Григоряна свя-
заны как с данным фактом, 
так и с началом избира-
тельной кампании, когда 
С. Горностаю нужно «про-
двигать» того же кандида-
та, которого он пиарил и 
на прошлых выборах 2014 
года – А. Ливика, несмотря 
на то, что сам С. Горностай 
возглавлял избирательный 
штаб «Батькивщины». 

Но «лавочка» чёрного 
PR-а под торговой маркой 
«Горностай и Ко» открыта, 
и если вы готовы платить 
за «псевдо-изобличение» 
со словами «подлецы», 
«уроды» из уст самого де-
путата Южноукраинского 
горсовета Сергея Горно-
стая, то вам именно сюда.

О проекте строительства 
спортивного манежа и кто 
стоит за его лоббирова-
нием, а также почему его 
«заменили» на более до-
ступный вариант, мы рас-
скажем читателям «Маю 
право» в следующих пу-
бликациях.

«Я его слепила из того, что 
было…» - чёрный PR против 

Григоряна от «Горностай и Ко»

«Я тогда ещё не был даже главой (бюджетной ко-
миссии – ред.), помню что-то было по спортивному 
комплексу (больше года назад – ред.), но что точно, 
не помню.  А на последнем заседании комиссии  у нас 
был вопрос, что городу дают миллион на детский 
сад, на ремонт пищеблока, что было расценено, как 
желание отдельных депутатов облсовета попиа-
риться накануне  парламентских выборов за счёт 
средств госбюджета. Тогда депутат Григорян 
предложил, чтобы не было такого пиара за счёт 
самих же жителей громады, нигде не прописывать 
имя депутата, который лоббирует выделение та-
ких средств. Члены комиссии согласились с таким 
предложением, чтоб никто не пиарился на таких 
вопросах за счёт бюджетных средств во время вы-
боров», - отметил Александр Курдасов.

Большую часть про-
шлого и половину этого 
года южноукраинцы будут 
вспоминать не иначе, как 
страшный сон.

Всё началось с, как ока-
залось позже, рокового и 
совершенно незаконного 
решения Южноукраиского 
городского совета об от-
ставке мэра Виктора Па-
роконного. В июне 2018 
года 25 местных депутатов 
«уволили» градоначаль-
ника города-спутника. Всё 
бы ничего, только благие 
намерения закончились 
беспределом. 

И началось противосто-
яние «добра» с «трижды 
осужденным злом и его 
командой». Последние во-
все не волновались, что их 
противоправные решения 
и бойкот законных сес-
сий привели к ужасным 
последствиям. Южноу-
краинский городской со-
вет долгое время не мог 
принять бюджет на 2019 
год, что поставило жизнь 
Южноукраинска и многих 
южноукраинцев в более 
чем затруднительное по-
ложение. Бюджет на этот 
год удалось принять лишь 
в марте! И это того стоило? 
Вопрос, как всегда, рито-
рический.

Первая важная битва 
была выиграна в февра-
ле уже этого года, когда 
Николаевский окружной 

административный суд 
удовлетворил иск Вик-
тора Пароконного и вос-
становил его в должности 
городского головы. И тут 
Горностаевский корабль 
дал трещину. Людмила 
Дзюбенко, верный со-
ратник Сергея Горностая, 
исполняющая обязанно-
сти городского головы, 
«держалась» за своё неза-
конно занятое кресло как 
могла, но, как учили нас 
с самых ранних лет дет-
ские сказки, справедли-
вость обязательно должна 
восторжествовать. Так и 
произошло. Даже «плохое 
самочувствие» и «вызовы 
скорой помощи» не помог-
ли. Дзюбенко не поставила 
на голосование предложе-
ние депутата Палия вклю-
чить в повестку дня сессии 
вопрос о прекращении её 
полномочий и на «скорой 
помощи» уехала на «боль-
ничный», не закрыв засе-
дание. И так продолжалось 
до того момента, пока в 
феврале украинская феми-
да не разрешила этот во-
прос окончательно.

Лишь спустя год, в июне, 
Юноукраинский городской 
совет вновь работает в, из-
вините за тавтологию, ра-
бочем режиме, а не режи-
ме интриг и подковёрных 
игр, и это стало возмож-
ным благодаря тем самым 
стойким депутатам, среди 

которых не последнюю 
роль сыграл Эрик Григо-
рян, которые остались вер-
ны интересам города и его 
жителей.

Евгений Квасневский 
был избран секретарём 
Южноукраинского город-
ского совета, заменены за-
местители  председателя 
города и руководящий де-
лами аппарата совета. Вот 
так всё постепенно стано-
вится на свои места.

«Это лишний раз дово-
дит, что руководствую-
щие должности – будь-то 
в Южноукраинске, Возне-
сенске или любом другом 
украинском городе, посёл-
ке, да и в самом маленьком 
селе – должны занимать 
те, кто пришёл наводить 
порядок. Не воровать, 
всё что так и не так «ле-
жит», а улучшать работу  
медицины, образования, 
помогать развиваться 
бизнесу. Только сильные, 
опытные, смелые, откры-
тые и честные лидеры 
способны менять жизнь 
нашей страны к лучшему. 
Я уверен, что в недалёком 
будущем так и будет», - 
отметил Эрик Григорян.

И те, кто хотел завести 
Южноукраинский город-
ской совет, а вместе с тем 
и всех жителей города в 
тупик, остались с ни чем, 
собственно, на что и заслу-
жили.

Кризис миновал – 
курс на светлое будущее

Президент України Во-
лодимир Зеленський у 
День скорботи і вша-
нування пам'яті жертв 
війни в Україні наголосив, 
що сучасники повинні 
пам'ятати подвиг тих, хто 
захищав країну.

«Друга світова, що 
увірвалася в наш дім, 
відтоді охопила всю 
територію України. Тор-
кнулася кожної сім’ї, 
кожної людської долі. 
Маємо пам’ятати ті 
страшні роки, подвиг тих, 
хто захищав нашу країну. 
Війна приносить лише 
кров, горе й страждання. 
Маємо робити все, щоб 
вона не стала для на-
ступних поколінь звичним 
явищем життя», - йдеться 

у зверненні Зеленського.
22 червня 1941 року Війна 

з Німеччиною забрала де-
сятки мільйонів людських 
життів. Вважається, що 
Червона Армія втратила 
6,3 млн осіб, які загинули 
і померли від поранень, 
555 тис. осіб, померлих 
від хвороб, засуджених до 
розстрілу (за донесеннями 
військ, лікувальних уста-

нов, військових трибуналів) 
і 4,5 млн тих, хто потрапив 
у полон і зник безвісти. 
Жертвами німецьких 
загарбників ставали не 
тільки військовики, а й ті, 
хто жодних загроз не ста-
новив: жінки, діти, хворі та 
люди літнього віку. Під час 
війни загинув щоп’ятий 
українець.

www.depo.ua

Зеленський у День скорботи і вшанування пам'яті 
жертв війни: маємо робити все, щоб війна не 

стала звичним явищем для майбутніх поколінь


